
Rada Gminy Piaski 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

 

Protokół nr 51/2023 

 

LI Posiedzenie w dniu 5 grudnia 2023  

Obrady rozpoczęto 5 grudnia 2023 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:00 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

 

Obecni: 

1. Grażyna Andrzejewska  

2. Bernard Dorsz  

3. Justyna Grobelna  

4. Jacek Jańczak  

5. Marek Majsnerowski  

6. Dariusz Naskręt  

7. Rafał Nowak  

8. Marcin Porzucek  

9. Hanna Powicka  

10. Karolina Przybylska  

11. Dagmara Rucińska  

12. Justyna Sarbinowska  

13. Beata Tyrakowska  

14. Łukasz Waleński  

15. Maria Wesołek  

 

Radny Dariusz Naskręt – nieobecny 

 

Wójt Gminy – Wiesław Glapka 

Sekretarz Gminy – Andrzej Konieczny 

Skarbnik Gminy – Bogumiła Sosnowska  

 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 385/2023 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2023r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 386/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2023-2028 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały 387/2023 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaski na lata 

2024-2028 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 388/2023 w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 389/2023 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy na rok 2024 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 390/2023 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 391/2023 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji na 2024 rok 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 392/2023 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i 

Pomocy Społecznej na 2024 rok 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 393/2023 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu i Rozwoju na 

2024 rok. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 394/2023 w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Piaski Nr 

XII/84/20219 z dnia 24 października 2019r. w sprawie określenia szczegółowych warunków korzystania z 

nieruchomości oddanych w trwały zarząd przez jednostki organizacyjne Gminy Piaski 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 395/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy i odstąpienia od przetargu. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 396/2023 w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej oddanej w 

użytkowanie wieczyste oznaczonej jako działka 849/4, położona w Piaskach. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 397/2023 w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług w 

zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 398/2023 w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług w 

zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

15. Apel Rady Gminy Piaski w sprawie zmiany Uchwały Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Nr 

XXXIX/941/17 z dnia 18 grudnia 2017 r. w sprawie wprowadzenia, na obszarze województwa wielkopolskiego 

ograniczeń lub zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw 



16. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 385/2023 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy 

na 2023r. 

Ad. 2. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 386/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2023-2028 

Przewodnicząca komisji poinformowała, ze dwa pierwsze projekty uchwał zostaną przedstawione przez 

Skarbnika tuż przed sesją Rady Gminy ze względu na zbyt długi termin. Radni wyrazili zgodę.  

 

Ad. 3. Zaopiniowanie projektu uchwały 387/2023 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Piaski na lata 2024-2028 

Ad. 4. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 388/2023 w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok 

Projekt budżetu Komisja otrzymała 15 listopada 2023r., projekt zamieszczono na eSesji, tego samego dnia Radni 

zostali powiadomieni (sms).  

Skarbnik Gminy poinformowała,  że do dnia dzisiejszego nie wpłynęła opinia RIO o projekcie budżetu gminy na 

2024r. Następnie szczegółowo omówiła projekt budżetu na 2024r. miedzy innymi:  

 

Dochody bieżące gminy tj. wpływy z podatków, opłaty skarbowej,  podatku od czynności cywilnoprawnych, 

podatku od spadków i darowizn, od działalności gospodarczej osób fizycznych opłacany w formie karty 

podatkowej, opłaty produktowej, opłat i kar za korzystanie ze środowiska oraz  pozostałych dochodów. Wpływy 

z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych, najmu i dzierżawy składników majątkowych. Udziały 

w podatku dochodowym od osób fizycznych zaplanowano na podstawie danych z Ministerstwa Finansów, w 

podatku dochodowym od osób prawnych zaplanowano na podstawie danych z Ministerstwa Finansów. 

Omówiła również subwencje ogólne, dotacje z budżetu państwa na zadania własne i zlecone, na zadania 

realizowane na mocy porozumień z JST, dotacje na realizację zadań w zakresie wychowania przedszkolnego, 

dotację celową z powiatu na odśnieżanie dróg powiatowych, bieżące utrzymanie dróg powiatowych - zgodnie z 

porozumieniem. Zaplanowaną dotację celową z gminy Gostyń, Krobi, Borku Wielkopolskiego – na podstawie 

porozumienia za dzieci uczęszczające do przedszkoli niepublicznych w gminie Piaski. 

 

Dochody majątkowe : Wpływy z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności oraz prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości zaplanowano wg założonego planu sprzedaży, wpływy z tytułu prawa użytkowania 

wieczystego zaplanowano na podstawie danych z gospodarki nieruchomościami, środki otrzymane z Rządowego 

Funduszu Polski Ład na realizację zadań inwestycyjnych, środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 – 

Rządowy Program Odbudowy Zabytków.  

 

Wydatki bieżące na wynagrodzenia osobowe pracowników i składek od nich naliczonych dodatkowe 

wynagrodzenie roczne i składki od niego naliczone. Zaplanowano wydatki na wpłaty PPK. Wydatki na obsługę 

długu. Dotacje udzielone z budżetu Gminy zaplanowano na podstawie przewidywanego wykonania wydatków w 

2023 roku. Dotacje będą udzielone na podstawie konkursów i umów na realizację zadań publicznych (art. 3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie).  

Pozostała działalność: zadania w zakresie kultury fizycznej, bezpieczeństwo publiczne i ochrona 

przeciwpożarowa - Ochotnicze straże pożarne, przedszkola. pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej na 

działalność WTZ. Dotacje na ochronę zabytków, dla niepublicznych jednostek systemu oświaty, na zadania 

bieżące realizowane na podstawie umów (przedszkola niepubliczne) – dzieci uczęszczające do przedszkola – 

gmina Gostyń, Pępowo, Borek Wielkopolski, Śrem. Pozostałe wydatki bieżące zaplanowano na poziomie 

przewidywanego wykonania w roku 2023 i uwzględniono zmiany. Wydatki na gospodarkę odpadami 

zaplanowano na 12 miesięcy. 

 

Wydatki majątkowe:  

Rolnictwo i łowiectwo - Modernizacja stacji uzdatniania wody w Smogorzewie i Podrzeczu dla zabezpieczenia 

bezpieczeństwa mieszkańców Gminy Piaski 

Transport i łączność Budowa Ciągu pieszo-rowerowego przy drodze krajowej numer 12 na odcinku Gostyń-

Piaski – opracowanie dokumentacji projektowej 

Drogi publiczne gminne 

zadania: − Sołectwo Lipie -budowa chodnika – droga nr P/L/740536, Sołectwo Szelejewo Drugie - budowa 

drogi gminnej w Stefanowie, Sołectwo Szelejewo Pierwsze - przebudowa drogi gminnej w Szelejewie 

Pierwszym polegająca na przebudowie chodnika dz.nr 87 i 71/2 obręb Szelejewo Drugie- ciąg dalszy) 

Administracja Publiczna - Wymiana pokrycia dachowego na budynku Urzędu Gminy w Piaskach oraz prace 

budowlane na poddaszu 

Oświata i wychowanie −Termomodernizacja budynku oświatowego w Gminie Piaski 



Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby: Opracowanie dokumentacji projektowej wraz z wykonaniem 

przebudowy i termomodernizacji świetlicy wiejskiej w Lipiu do aktywnej rekreacji seniorów, Sołectwo Rębowo 

- wykonanie ogrodzenia przy świetlicy wiejskiej 

Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami -Dotacja na zadanie pn. Ratunkowe prace konserwatorskie 

ruchomych elementów i robót budowlanych w Kościele Parafialnym p.w. Św. Marcina Biskupa w Strzelcach 

Wielkich. Wymiana pokrycia dachowego oraz odnowienie elewacji na zabytkowym budynku pastorówki w 

Piaskach 

Kultura fizyczna - Budowa boisk sportowych wielofunkcyjnych przy wiejskich szkołach podstawowych wraz z 

infrastrukturą rekreacyjną i drogową. Odnowa i zagospodarowanie rekreacyjne stawów w Strzelcach Wielkich, 

Strzelcach Małych. Sołectwo Drzęczewo Pierwsze- budowa wiaty tanecznej. Sołectwo Piaski doposażenie placu 

zabaw. Sołectwo Piaski zakup traktorka do koszenia trawy 

 

Przychody: Wolne środki – 700 000,00 zł w tym na pokrycie deficytu 700 000,00 zł 

Przychody z tytułu lokat 2 700 000,00 zł w tym na pokrycie deficytu 1 400 000,00 zł i na spłatę kredytu 1 300 

000,00 zł 

Razem: 3 400 000,00 zł 

Rozchody : 

Planuje się: 

− spłatę kredytu długoterminowego – 1 300 000,00 zł umowa zostanie podpisana po przetargu (otwarcie ofert 

4.12.2023), a kredyt zostanie uruchomiony w grudniu 2023 r. 

Razem: 1 300 000,00 zł 

Skarbnik złożyła również informację o sytuacji finansowej Gminy Piaski  ze szczególnym uwzględnieniem  

aktualnego stanu zadłużenia w roku 2023  oraz prognoza zadłużenia w kolejnych latach. 

 

Omówiła również Wieloletnią Prognozę Finansową na lata 2024 -2028. Poinformowała, że podstawą 

opracowania Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaski jest projekt uchwały budżetowej na 2024 rok, 

dane sprawozdawcze z wykonania budżetu Gminy za lata 2021-2022, wartości planowane na koniec III kwartału 

2023 roku oraz wytyczne Ministerstwa Finansów dotyczące założeń makroekonomicznych dla potrzeb 

sporządzania wieloletnich prognoz finansowych jednostek samorządu terytorialnego. 

 

W zakresie dochodów: 

1) Udziały w podatku dochodowym od osób fizycznych zaplanowano na podstawie średniego wzrostu tych 

źródeł w ostatnich 3 latach z uwzględnieniem zmian systemowych. 

2) Udziały w podatku dochodowym od osób prawnych zaplanowano na podstawie średniego wzrostu tych źródeł 

w ostatnich 3 latach z uwzględnieniem zmian systemowych. 

3) Subwencje ogólne z budżetu państwa zaplanowano na podstawie średniego wzrostu tych źródeł w ostatnich 3 

latach. 

4) Dotacje (z budżetu państwa) na zadania własne i zlecone, na zadania realizowane na mocy porozumień z JST 

zaplanowano na podstawie średniego wzrostu tych źródeł. 

5) Podatek od nieruchomości przyjęto wartości na podstawie kształtowania się wpływów z ostatnich 3 lat. 

6) Podatek od środków transportowych przeanalizowano dane historyczne dotyczące wykonania za okres z 

ostatnich 3 lat uwzględniając prognozę zmiany w bazie podatkowej. 

7) Podatek rolny, leśny, wpływy z opłaty skarbowej, wpływy z opłat i kar, odsetki, wpływy z podatku od 

spadków i darowizn przyjęto na podstawie kształtowania się wpływów 

z ostatnich 3 lat z uwzględnieniem ściągalności. 

8) Wpływy z najmu i dzierżawy składników majątkowych - na podstawie zawartych umów z uwzględnieniem 

zmian w przyszłych latach. 

9) Dochody ze sprzedaży składników majątkowych na podstawie założonego planu sprzedaży w poszczególnych 

latach. 

 

W zakresie wydatków: 

Uwzględniono umowy, których realizacja w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania 

jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza 

rok budżetowy. 

Planując wydatki bieżące dokonano ich racjonalizacji wynikającej z konieczności respektowania zasady 

zrównoważonego budżetu. 

Planując wydatki bieżące na przyszłe lata dokonano analizy form organizacyjnych jednostek budżetowych. 

Wydatki bieżące z wyszczególnieniem wydatków na : 



- wynagrodzenia i składki od nich naliczone przyjęto na podstawie kształtowania się wykonanych wydatków z 

ostatnich 3 lat, dla pracowników pedagogicznych przyjęto 

wartości na podstawie kształtowania się z wykonanych wydatków z ostatnich 3 lat i uwzględniono zmiany w 

zatrudnieniu w poszczególnych latach. 

- wydatki na obsługę długu zaplanowano z uwzględnieniem poziomu nowego zadłużenia niezbędnego do 

sfinansowania wydatków majątkowych. 

- dotacje udzielone z budżetu gminy zaplanowano na podstawie średniego wzrostu udzielonych dotacji z 

ostatnich 3 lat. 

- wydatki na energię zaplanowano na podstawie prognoz o wzroście cen. 

Do nowo powstałych i oddanych do użytku obiektów przyjęto realne koszty ich utrzymania. 

Wydatki wynikające z limitów wydatków na realizowane i planowane do realizacji przedsięwzięcia na 

podstawie zawartych umów oraz założeń wynikających bezpośrednio z 

opracowanego wariantu wieloletnich przedsięwzięć realizowanych w ramach wydatków bieżących. Pozostałe 

wydatki na poziomie przewidywanego wykonania w 2023 r. 

na podstawie zawartych umów oraz z założeń wynikających bezpośrednio z opracowanego wariantu 

wieloletnich przedsięwzięć i realizowanych w ramach wydatków 

majątkowych. 

Skarbnik Gminy przedstawiła również autopoprawki wprowadzone do budżetu gminy na  

2024 rok oraz do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 -2028. 

 

Komisja Edukacji, Kultury i Pomocy Społecznej wyraziła pozytywną opinię do projektu budżetu na 2024r.  

Komisja Budżetu i Rozwoju wyraziła pozytywną pinie do projektu budżetu Gminy na 2024r.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wyraziła pozytywną opinię do projektu budżetu gminy na rok 2024r.  

Opinie komisji stanowią załączniki do protokołu.  

Uwag do projektów uchwał nie wniesiono. Projekty uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Ad.  5. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 389/2023 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy na 

rok 2024 

Ad.6. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 390/2023 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej 

Ad. 7. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 391/2023 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji na 2024 rok 

Ad.8. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 392/2023 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Edukacji, 

Kultury i Pomocy Społecznej na 2024 rok 

Ad. 9. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 393/2023 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu i 

Rozwoju na 2024 rok. 

Przewodnicząca posiedzenia poinformowała, że projekty uchwał nie będą omawiana, każda komisja 

wypracowała swój plan pracy na I kwartał 2024r., plany pracy zostały udostępnione na eSesji i każdy mógł się 

zapoznać.  

Uwag do projektów uchwał nie wniesiono. Projekty uchwał został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Ad. 10. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 394/2023 w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Piaski Nr 

XII/84/20219 z dnia 24 października 2019r. w sprawie określenia szczegółowych warunków korzystania z 

nieruchomości oddanych w trwały zarząd przez jednostki organizacyjne Gminy Piaski 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Sekretarz Gminy.  

Uwag do projektów uchwał nie wniesiono. Projekty uchwał został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Ad. 11. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 395/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 

umów dzierżawy i odstąpienia od przetargu. 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Sekretarz Gminy.  

Uwag do projektów uchwał nie wniesiono. Projekty uchwał został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Ad. 12. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 396/2023 w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej 

oddanej w użytkowanie wieczyste oznaczonej jako działka 849/4, położona w Piaskach. 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Sekretarz Gminy.  



Uwag do projektów uchwał nie wniesiono. Projekty uchwał został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Ad. 13. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 397/2023 w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców 

usług w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Sekretarz Gminy.  

Uwag do projektów uchwał nie wniesiono. Projekty uchwał został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Ad. 14. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 398/2023 w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców 

usług w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Sekretarz Gminy.  

Uwag do projektów uchwał nie wniesiono. Projekty uchwał został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Ad. 15. Apel Rady Gminy Piaski w sprawie zmiany Uchwały Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Nr 

XXXIX/941/17 z dnia 18 grudnia 2017 r. w sprawie wprowadzenia, na obszarze województwa 

wielkopolskiego ograniczeń lub zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie 

paliw 

Apel Rady Gminy Piaski w sprawie zmiany Uchwały Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Nr 

XXXIX/941/17 z dnia 18 grudnia 2017 r. w sprawie wprowadzenia, na obszarze województwa wielkopolskiego 

ograniczeń lub zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw przedstawił 

Sekretarz.  

Radni wyrazili pozytywną opinie.  

 
Ad. 16. Sprawy bieżące. 

 

Radna Hanna Powicka zwróciła uwagę na odśnieżanie dróg.  

Następnie przeprowadzono  dyskusję  na temat ZUK w Piaskach sp. z o..o. Rozmowy dotyczyły miedzy innymi 

środków finansowych oraz brakach kadrowych ZUK w Piaskach.  

Po burzliwej dyskusji Radni uznali, że w przyszłym roku należy zaprosić  Prezesa ZUK w Piaskach sp. z o.o.                   

na wspólne posiedzenie komisji Rady Gminy aby szczegółowo omówić wszystkie kwestie związane z ZUK 

(najważniejsze kwestie). 

 

Radna Karolina Przybylska zwróciła uwagę na dziurę w drodze Piaski – Strzelce Wielkie - przy torach. 

Wójt odpowiedział, że sprawa jest zgłoszona do ZUK.  

 

Sekretarz poinformował, że strategia gminy była konsultowana, gmina otrzymała pozytywną opinię                           

od Marszałka Województwa Wielkopolskiego, ze Stacji Sanitarno -  Epidemiologicznej, do Regionalnej 

Dyrekcji Ochrony Środowiska wysłano wyjaśnienia. Dodał, że jeżeli opinia zdąży przyjść do 19 grudnia 

uchwała zostanie wprowadzona w porządek obrad sesji.  

 

Radny Marek Majsnerowski poprosił o poszukanie środków na remont drogi Bodzewo Huby.  

Wójt poinformował, że wstępny koszt naprawy tej drogi to ponad 5mnl zł, dodał że jeżeli znajdą się środki 

remontowe w pierwszej kolejności należy naprawić drogę  Bodzewo Huby.  

 
Radny Marcin Porzucek zwrócił uwagę na drogę z Leciejewa w kierunku Podrzecza, dodał, że jest to droga 

przejazdowa przez obwodnicę, poprosiło postawienie migającego znaku STOP.  

      
Radna Karolina Przybylska poprosiła o zwrócenie się do powiatu z przypomnieniem o naprawę drogi Strzelce – 

Taniecznica.  

Wójt poinformował o spotkaniu z przedstawicielem  powiatu w sprawie napraw dróg powiatowych. Dodał, że 

informacja zostanie przekazana.  

 
Następnie Radni zgłaszali: poszerzenie drogi gminnej Strzelce – Grabonóg, naprawa poboczy w Taniecznicy, 

remont łazienek w Szkole Podstawowej w Szelejewie, dokończenie odcinka drogi w Smogorzewie (ok. 150m), 

wykonania dokumentacji remontu ul. Chrobrego, pobudowania parkingu przy PKP na potrzeby Przedszkola.  

 



Radna Beata Tyrakowska poinformowała, że mieszkańcy Józefowa (leśniczówka) złożyli wniosek do Wójta o 

zaplanowanie w budżecie gminy na 2024r. przygotowanie dokumentacji na remont drogi. Zapytała czy sprawa 

została rozpatrzona.  

Wójt odpowiedział, że należało spiąć budżet. Dodał, że w ciągu roku są różne wpływy, które można przeznaczyć 

na wykonanie dokumentacji.  

 
Radna Karolina Przybylska zwróciła uwagę, na zalewanie placu zabaw w przedszkolu. Poinformowała, że przy 

każdych dużych opadach na placu zabaw w przedszkolu w Piaskach stoi woda, zapytała czy przed budową 

parkingu można wykonać odwodnienia.  

Wójt odpowiedział, że dobrym rozwiązaniem było by aby w najniższym punkcie w przedszkolu pobudować 

studnie chłonną.  

Następnie Sekretarz przedstawił zakończone i ogłoszone przetargi:  

- boiska sportowe Bodzewo i Szelejewo oraz ul. Św. Filipa Nerii - są w trakcie weryfikacji 

- przetarg na odbiór śmieci – został ogłoszony   

 
Radny Rafał Nowak zapytał o koncepcje przebudowy mostu na ul. Dworcowej.  

Wójt odpowiedział, że koncepcja powstała w momencie otwarcia firmy VESTELL WINDOWS, to była wspólna 

koncepcja. W chwili obecnej firma wybudowano drogę dojazdową od strefy. Dodał, że przebudowanie 

skrzyżowania należy przedyskutować, koszt przebudowy to ok 500 tys. zł. Poinformował, że koncepcja zostanie 

przedstawiona na komisji. Jeszcze raz zaznaczył, że jeżeli dojdzie do przebudowy skrzyżowania to trzeba 

zmienić pierwotną koncepcje. Mówił, że należy się wstrzymać i zaobserwować sytuację teraz po otwarciu 

obwodnicy, być może obciąży to ruch.  

 

  
Przewodnicząca posiedzenia  

Maria Wesołek  

  

 
Przygotował(a): Joanna Polaszyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


